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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia komisie  investi čnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ konanej na MsÚ Galanta 

 dňa 12.2.2019 
V Galante dňa 13.2.2019 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Predseda komisie p. Zsolt Takáč privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie komisie, 
ktorá sa uzniesla na  nasledovnom programe:  
  
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie 
2. Nájomné byty 
3. TC Galandia  
4. Diskusia  
5. Záver 
 

     K bodu č.2; 
Nájomné byty  
Materiál predložila  Eva Vašáková    
 
Komisie žiadajú pripraviť porovnanie finančného dopadu na investíciu celkovú, aj na 
kofinancovanie mestom Galanta v prípade starého spôsobu výstavby a v prípade 
nového spôsobu výstavby nájomných bytov. Po porovnaní toho, ktorý spôsob je pre 
mesto vhodnejší (ekonomicky, časovo), ktorý je optimálny, komisie odporučia 
mestskému zastupiteľstvu ako pokračovať vo výstavbe nájomných bytov a či 
zrušovať pôvodné uznesenia z r. 2016 alebo ich ponechať v platnosti v súvislosti 
s tým, ktorý spôsob financovania sa vyberie.  
 
K bodu č.3 
TC Galandia  
Materiál predložila Eva Vašáková 
Komisia jednohlasne súhlasí s predloženým zriadením vecného bremena bez pripomienok. 
 
K bodu č.3 
Diskusia 
Na rokovaní neboli predložené otázky do diskusie z časových dôvodov, nakoľko pokračovalo 
spoločné rokovanie poslancov MsZ k bodu č. 12 – TC Galandia. 
 
K bodu č. 5 
Záver 
Predseda komisie p. Zsolt Takáč poďakoval prítomným za aktívnu účasť na komisii a ukončil 
zasadnutie. 
 
 

   Zsolt Taká č v.r.  
                                                                                       predseda  komis ie 

 
 
 
 

Zapísala: Vašáková. 
 


